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Kommentar til forslag om suppleringsopptak på masterprogrammet 
 

Grunnet stort frafall fra Odontologistudiet er det kommet forslag om et suppleringsopptak på 

5.semester. I styrenotatet argumenteres det med økonomiske konsekvenser, i tillegg til at det gir 

problemer med å oppfylle samfunnsoppdraget. OSU har ingen problemer med å se disse 

utfordringene, men mener løsningen på problemet ikke er et suppleringsopptak. Hovedårsaken til 

frafallet skyldes studenter som bytter fra odontologi til medisin, og det er derfor her fakultetet burde 

sette inn ressursene. 

Å åpne for et suppleringsopptak vil slik OSU ser det flytte vårt problem over til andre 

utdanningssituasjoner, da det er nærliggende å forvente en del søknader fra Universitetet i Bergen 

og Tromsø.  OSU ser heller ikke at det skal ha noen negative konsekvenser å forhindre en overflytting 

fra odontologi til medisin, og vi mener dette i tillegg kan sikre mer dedikerte studenter fra starten av. 

I forbindelse med denne saken har OSU en annen bekymring. I styringsnotatet fra Fakultetsstyret står 

det at saken ble diskutert i PSS, men det står ingenting om utfallet av denne diskusjonen. OSUs 

representanter i PSS kan melde om at det på forrige møte kun var en orienteringssak, altså ikke til 

diskusjon. Suppleringsopptak ble diskutert ved PSS-møtet 4/10-12, og det ble da besluttet at PSS ikke 

skulle gå inn for dette. Dette skyldes blant annet stor ressursbruk for vurdering av kandidatene og 

utdanningsinstitusjonene, og at dette måtte måles opp mot eventuell gevinst av 

studiepoengproduksjonen.  Et slikt utfall burde det opplyses om i styringsnotatet. 

Saken om suppleringsopptaket (FS-SAK34) bør i tillegg tas opp før FS-SAK 32 Forslag om årsplan 

ettersom det i årsplanen vedtas arbeid med suppleringsopptak.  
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